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Евгени Кирилов: „Набуко” е стратегически проект не само за нас 
12 юни 2010 | 12:02 | Агенция "Фокус"
София. След толкова години „Набуко” като че ли ще тръгне. Това е един стратегически 
проект не само за нас. Това каза по време на кръгла маса по проблемите на енергийната 
сигурност евродепутатът Евгени Кирилов, предаде репортер на Агенция „Фокус”. Кирилов 
посочи, че преди 2-3 години в пленарна зала е говорил, че „Набуко” е само „много дим, без 
никакъв огън”. „Но „Набуко” вече потръгва, въпреки че не са изяснени с какъв газ ще се 
запълва. Видимо азербайджанският газ е една не малка част, Туркменистан. Там докато ние 
гледахме, както и сега обсъждаме, колебаем се, една голяма част от туркменистанския газ за 
три години тръгна към Китай в обратна на нас посока”, каза още евродепутатът. 
Той посочи, че след всички тези проблеми трябва да имаме предвид, че рано или късно трябва 
да има и някаква обща енергийна политика. По думите му енергийната сигурност трябва да се 
свързва цялостно със сигурността на нашите съседи. Той посочи ролята на региона на Южен 
Кавказ. „Трябва да сме наясно, че това е един регион, където все още конфликтите са налице”, 
посочи Кирилов. 
По думите му, без политика за предотвратяване на конфликти, ние няма как да гарантираме 
енергийната сигурност. Той посочи, че в този район има двама сериозни играчи – Русия и 
Турция. Присъствието на ЕС само като „спяща красавица” не е достатъчно, посочи Евгени 
Кирилов. 
По думите му бездействието на България ще ни отдалечи много бързо от нашата амбиция да 
сме енергиен център на Балканите. 
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